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Συγχωνεύσεις – εξαγορές στα logistics θα γίνουν,
μόλις ασχοληθούν οι τράπεζες
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Γιατί δεν δημιουργούνται μεγαλύτερα σχήματα στα logistics; Γιατί ο κλάδος, σε
γενικές γραμμές, παραμένει κατακερματισμένος;

Το ερώτημα αυτό, μεταξύ άλλων, αποτέλεσε θέμα συζήτησης στο 20ο Πανελλήνιο
Συνέδριο της EEL.

Τη δική του εξήγηση έδωσε ο Θάνος Μαύρος της Ernst & Young. «Συγχωνεύσεις –
εξαγορές στα logistics θα γίνουν, μόλις ασχοληθούν οι τράπεζες», ανέφερε
ενδεικτικά.

Όντως, οι τράπεζες δεν έχουν ασχοληθεί – σε τέτοιο βαθμό – με τον κλάδο. Αυτό
μπορεί να σημαίνει ότι είτε οι εταιρείες logistics είναι υγιείς, είτε οι τράπεζες δεν
έχουν μεγάλη έκθεση στον κλάδο, αφού δεν υπάρχουν τόσο μεγάλα σχήματα.

Πάντως, εάν φτάσει η ώρα των τραπεζών, αυτές σίγουρα θα επέμβουν. Τα
παραδείγματα είναι πολλά, όπως στον «Μαρινόπουλο», τη Forthnet, τη Hellenic
Seaways, κτλ.
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